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OBČINA DESTRNIK 

OBČINSKI SVET 
JANEŽOVSKI VRH 42 

2253 DESTRNIK 
TRR: 01218-0100016674 

ID za DDV: SI 76286193 
Telefon: 02 7619250        Telefax: 02 7619252            E-Mail: obcina.destrnik@destrnik.si        Matična št.: 5882966           www.destrnik.si 

    

Štev.: 900-4/2017-17R 

Datum: 16. 05. 2017 

Z A P I S N I K 

 

17. redne seje Občinskega sveta Občine Destrnik, ki je bila v četrtek, dne 11. 05. 2017 ob 

17.00 uri v prostorih Občine Destrnik, Janežovski Vrh 42 (sejna soba). 

 

Ad. 1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Župan odpre sejo. 

 

Prisotni: Žiga Volgemut, Branko Horvat, Majda Kunčnik, Bojan Potrč, Ivan Zorec, Milan 

Kuri , Silvester Horvat, Anton Sever, Elizabeta Fras, Robert Arnuš. 

 

Upravičeno odstotni:  Urša Zver 

 

Neupravičeno odsotni: / 

 

Ostali prisotni: Župan -  Vladimir Vindiš,  Darinka Ratajc, Sonja Mahorič, Metka Kajzer – 

občinska uprava,  Simona Lacko – predsednica Nadzornega odbora, Robert Brkič – SOUP 

Ptuj, Jana Kopše – Čisto mesto Ptuj, Robert Rojko – Policijska postaja Ptuj, Mateja Malek in 

Aleksander Dolenc – Riso d. o. o., Luka Volk in Aljaž Markič – Petrol d. d. 

 

Župan ugotovi, da je Občinski svet Občine Destrnik (v nadaljevanju: občinski svet) sklepčen.  

 

Ad. 2.  Pregled in potrditev zapisnika 16. redne seje OS 

Župan odpre razpravo. 

 

Župan obvesti člane občinskega sveta, da se bo danes glasovanje vršilo z dvigom rok. 

 

Ker razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 1 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje zapisnik 16. redne seje Občinskega sveta z dne 10. 03. 

2017 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti   

 

Ad 3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan poda v obravnavo naslednji dnevni red: 

1.  Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev zapisnika 16. redne seje OS 

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 

4. Informacija o varnostnih pojavih na območju Občine Destrnik za leto 2016 
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5. Ocena in poročilo o izvajanju občinskega programa varnosti Občine Destrnik za leto 

2016 

6. Poročilo o izvajanju obvezne gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi 

odpadki v Občini Destrnik za leto 2016 

7. Poročilo o obračunu letne rabe energije v javnih objektih Občine Destrnik za leto 2016 

8. Operativni program odvajanja in čiščenja komunalne vode na območju Občine 

Destrnik 

9. Pravilnik o subvencioniranju izgradnje malih komunalnih čistilnih naprav na območju 

Občine Destrnik 

10. Sklep o ceni storitev, povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami 

in malimi čistilnimi napravami  

11. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe odvajanja in 

čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter pripadajoče omrežnine za 

uporabo javnih infrastrukturnih objektov in naprav v Občini Destrnik za leto 2017 

12. Zaključni račun proračuna Občine Destrnik za leto 2016 

13. Poročila o zaključnih računih javnih zavod za leto 2016 

14. Mnenje h kandidaturi za ravnatelja Glasbene šole Karol Pahor Ptuj 

15. Pravilnik o spremembi Pravilnika o dodeljevanju sredstev za pospeševanje in 

spodbujanje razvoja podjetništva v Občini Destrnik za obdobje 2015-2020 

16. Potrditev DIIP-a o nakupu gasilskega vozila za potrebe PGD Desenci 

17. Sklep o podelitvi občinskih priznanj Občine Destrnik za leto 2017 

18. Pobude in vprašanja 

19. Razno 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, 12. točka dnevnega reda, to je Zaključni račun proračuna Občine Destrnik za leto 

2016, se naj umakne z dnevnega reda, ker gradiva za to točko dnevnega reda ni pregledal 

Odbor za plan in finance, kot to govori 64.a člen Poslovnika občinskega sveta. Prav tako 

predlagam, da se sedanja 17. točka dnevnega reda to je Sklep o podelitvi občinskih priznanj 

Občine Destrnik za leto 2017, premakne na konec dnevnega reda. 

 

Anton Sever, tudi jaz predlagam, da naj bo 17. točka dnevnega reda zadnja točka na dnevnem 

redu. 

 

Ker razprave ni bilo, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 2 

Občinski svet  Občine Destrnik  potrjuje, da se s predloga dnevnega reda umakne 12. točka 

dnevnega reda »Zaključni račun proračuna Občine Destrnik za leto 2016«, točka 17. »Sklep o 

podelitvi občinskih priznanj Občine Destrnik za leto 2017« se premakne na zadnje mesto 

dnevnega reda. 

Sklep sprejet: 8 za, 0 proti, 2 vzdržana   

 

Župan poda nov predlog dnevnega reda na glasovanje. 

 

 Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 3 

 Občinski svet Občine Destrnik potrjuje dnevni red v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 9 za, 0 proti, 1 vzdržana   
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Ad. 4.    Informacija o varnostnih pojavih na območju Občine Destrnik za leto 2016 

Robert Rojko, od leta 2004 delam na Policijski postaji Ptuj, od leta 2016 sem pa vodja okoliša 

v občinah Destrnik, Trnovska vas in Sv. Andraž v Slovenskih Goricah. V letu 2016 je bilo 25 

kaznivih dejanj, za katere so bile podane kazenske ovadbe. V okviru gospodarske 

kriminalitete smo obravnavali 6 kaznivih dejanj, obravnavali smo dve kaznivi dejanji zoper 

delovno razmerje, eno kaznivo dejanje zoper gospodarstvo, eno kaznivo dejanje zoper 

človekove pravice in svoboščine in dve kaznivi dejanji zoper premoženje. Prav tako smo 

obravnavali štiri kazniva dejanja Velikih tatvin in šest kaznivih dejanj Tatvine, eno kaznivo 

dejanje Poneverbe in neupravičena uporaba tujega premoženja, dve kaznivi dejanji goljufije 

in eno kaznivo dejanje poškodovanja tuje stvari. Obravnavali smo tudi tri kazniva dejanja 

grožnje in eno dejanje zlorabe osebnih podatkov. Hkrati smo obravnavali  štiri dejanja nasilja 

v družini in eno kaznivo dejanja neplačevanja preživnine. Prav tako smo obravnavali 16 

kršitev predpisov, ki urejajo javne red in mir ter splošno varnost ljudi in premoženja. 

Obravnavali smo tudi 18 prometnih nesreč, med temi ni bilo nobene z smrtnim izidom, ena 

prometna je bila z hudo telesno poškodbo, 7 jih je bilo z lahko telesno poškodbo, 10 nesreč pa 

je bilo z materialno škodo. Na območju vaše občine je bilo v lanskem letu ugotovljenih 35 

kršitev s področja cestno prometnih predpisov. Pri kršitvah izstopajo kršitve prekoračitve 

hitrosti in vožnja pod vplivom alkohola. Glede na promet tovornih vozil na regionalni cest 

Ptuj – Lenart, pa vam lahko rečem le, da smo povečali policijske patrulje na relaciji Biš – 

Ptuj, vendar o učinku tega vam bom lahko poročal naslednje leto. 

 

Župan, trend prekrškov v naši občini je ugoden, saj je v upadanju. Je pa to odvisno od nas 

vseh, ki smo udeleženci. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ivan Zorec, zahvalil bi se Policijski postaji Ptuj in Štajerskemu tedniku za objavljen članek, v 

zvezi z prometom tovornih vozil na relaciji Ptuj – Lenart. Tuji in domači tovornjaki, so se 

vozili po tej cesti neprestano. Ob pomoči Policijske postaje Ptuj in Štajerskega tednika, 

moram povedati, da se je ta promet sedaj znatno zmanjšal. Takrat, ko so delali avtocesto, nam 

je bilo obljubljeno, da bomo dobili pločnik, to je izkoristila Občina Trnovska vas in vpadnica 

v Mestno občino Ptuj. Zakaj se pri nas ne more zgraditi noben pločnik, problematika 

avtobusnega postajališča v Svetincih že ni rešena 20 let. 

 

Branko Horvat, ni bilo opaženih prekrškov s strani prepovedanih drog. Nekateri občani 

opozarjajo, da se na nekaterih lokacijah po občini zbirajo ljudje, ki uživajo prepovedane 

droge, zato bi predlagal, da bi si ogledali te lokacije. 

 

Župan, glede regionalne ceste, pločnikov in tako naprej bomo na eni od naslednjih sej 

Občinskega sveta, obravnavali to tematiko, kot samostojno točko dnevnega reda. 

 

Ker ni bilo druge razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

 

 Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 4 

Občinski svet  Občine Destrnik se je seznanil z Informacijo o varnostnih pojavih na območju 

Občine Destrnik za leto 2016. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Župan se je zahvalil g. Rojku za udeležbo na današnji seji in podano poročilo. 
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Ad. 5. Ocena in poročilo o izvajanju občinskega programa varnosti Občine Destrnik za 

leto 2016 

Robert Brkič, enkrat na leto mora Redarska služba podati poročilo Občinskemu svetu o delu 

na območju vaše občine. Na Občini Destrnik se vključujemo v preventivne akcije. Kljub 

velikemu število parkirnih mest v vaši občini, še posamezniki vedno parkirajo izven parkirnih 

mest. Občane tudi opozarjamo, če v temi ne nosijo odsevnih trakov. V lanskem letu smo 

zabeležili štiri prekrške nepravilnega parkiranja, saj so parkirali avtomobile na mestih, ki so 

predvidene za invalidne osebe in sicer se je to zgodilo pred Volkmerjevem domu kulture. 

Dobro sodelujemo tudi z odgovornim urednikom Časopisa Občan. Nadzora hitrosti za vašo 

občino ne izvajamo in to izvaja policija. Če pa se vam bi pojavila potreba na kakšni lokalni 

cesti, pa se lahko dogovorimo tudi za to. Glede kadrovske zasedbe, v štirih letih nismo 

zaposlovali nič na novo, trenutno imamo razpis za eno delovno mesto in sicer nam je ena 

oseba zapustila našo redarsko službo. Bila je polemika glede pooblastil redarske služba, in le 

ta so ostala ista, kot so bila do sedaj. Mi smo vaš prekrškovni organ. 

 

Župan, ugotavljam, da je delo redarske službe v naši občini zadovoljivo. Ugotavljamo, da 

nam kradejo prometne znake ob cestah. Glede števila parkirnih mest, pa bomo v bodoče 

morali razmišljati, da bo redarska služba napisala tudi kakšen plačilni nalog za nepravilno 

parkiranje. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, Župan poda predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 5 

Občinski svet  Občine Destrnik ocenjuje, da so bili doseženi zastavljeni cilji Občinskega 

programa varnosti Občine Destrnik za leto 2016. 

Ta sklep začne veljati takoj po obravnavi na seji Občinskega sveta Občine Destrnik in se 

objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Župan se je zahvalil g. Brkiču za udeležbo na današnji seji in podano poročilo. 

 

Ad. 6. Poročilo o izvajanju obvezne gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi 

odpadki v Občini Destrnik za leto 2016 

Jana Kopše, v imenu Čistega mesta Ptuj sem vam prišla predstavit Poročilo o izvajanju 

obvezne gospodarske javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki. To je javna služba, ki jo 

določa 5 – stopenjska hierarhija ravnanja z odpadki, ki se upošteva kot prednostni vrstni red 

pri načrtovanju politike in pripravi zakonodaje na področju odpadkov. Vključenih 

gospodinjstev v vaši občini se je iz leta 2015 na leto 2016 povečala za 1 %, v letu 2016 je bilo 

vključenih 764 gospodinjstev. V letu 2016 so bili v vaši občini zbranih naslednji odpadki: 

180,91 ton mešanih komunalnih odpadkov; 46,95 ton papirja in papirnate embalaže; 63,268 

ton mešane embalaže; 24,104 ton steklene embalaže; 42,742 ton bioloških odpadkov; 6.892 

ton kosovnih odpadkov in 160 ton nevarnih odpadkov. Odvoz kosovnih odpadkov in nevarnih 

odpadkov se je vršil dva krat na leto, spomladi in jeseni. V občini Destrnik so prebivalci zelo 

dobro obveščeni o načinu ločevanja komunalnih odpadkov. Mešani komunalni odpadki, papir 

in mešana embalaža se je odvoz vršil 13 krat, steklo 17 krat, odpadna oblačila in tekstil iz 

zbiralnic 26 krat, biološki odpadki 42 krat in kosovni odpadki in nevarni odpadki pa 2 krat. 

OEEO zabojnik se nahaja na Režijskem obratu v Drstelji, kamor lahko odlagate male 

gospodinjske aparate, baterije, sušilnike za lase, … Ugotavljamo, da so bile cene v okviru 

potrjenega elaborata.  
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Župan, pobiranje odpadkov od vrat do vrat se je pri nas zelo dobro prijelo. Kako pa je z 

prijavo odvoza večje količine odpadkov? 

Jana Kopše, pri nas takšnih odvozov ni, zato imam dva krat na leto odvoz kosovnih 

odpadkov. Naročilnica za takšen odvoz je na hrbtni strani položnice in jo izpolnite ter jo 

pošljete na naš naslov, mi pa vas bomo potem obvestili, kdaj morajo biti odpadki pripravljeni.  

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, kako je z tem, če sam pelješ odpadke na Čisto mesto? 

 

Jana Kopše, drži, da lahko sami peljete odpadke, vendar točnega postopka prevzema 

odpadkov na Cero Gajke vam ne vem povedati. Za vašo občino je zbirni center tudi v 

Trnovski vasi. 

 

Župan, tudi v naši občini razmišljamo, da bi naredili zbirni center v okviru Režijskega obrata. 

 

Silvester Horvat, zelene odpadke je možno odpeljati v zbirni center Trnovska vas brezplačno? 

 

Jana Kopše, vozite lahko zelene odpadke do teže dve kubikov brezplačno. Ob vstopu se 

morate identificirati z osebnim dokumentom ali z položnico. 

 

Elizabeta Fras, kako je z odvozom salonitnih plošč? 

 

Jana Kopše, ta zadeva je plačljiva. Salonitne plošče morajo biti zložene na euro paleto do 1 

metra in ovite z streč folijo. Predlagam vam, da se pri odvozu salonitnih plošč obrnete na naše  

podjetje, da vam bomo podali vse potrebne informacije. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 6 

Občinski svet  Občine Destrnik se je seznanil s Poročilom o izvajanju obvezne gospodarske 

javne službe ravnanja s komunalnimi odpadki v Občini Destrnik za leto 2016. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Župan se je zahvalil ga. Kopše za udeležbo na današnji seji in podano poročilo. 

 

 

Ad. 7. Poročilo o obračunu letne rabe energije v javnih objektih Občine Destrnik za leto 

2016 

Luka Volk, to je prvo obračunsko obdobje, saj se je obračun začel 1. 1. 2016. V koncesijski 

pogodbi so bili vključeni štirje objekti, dejansko smo uvedli ukrepe v treh objektih in sicer v 

šoli, Volkmerjevem domu kulture in objektu Destrnik 9.  Za vrtec Destrnik ni bil izveden 

noben ukrep. Za leto 2016 je bilo ugotovljeno, da nismo dosegli zastavljenih prihrankov, zato 

vam moramo vrniti 808,55 eurov. Poleg ogrevanja je bilo na vseh treh objektih vzpostavljeno 

pasivno hlajenje. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, v kolikšnem času se bo povrnila amortizacije te investicije? 

 

Luka Volk, težko je govoriti o dobi vračila amortizacije. Sama doba amortizacije je doba 

podobe, to je 20 let. 
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Elizabeta Fras, me veseli, da smo dobili te podatke in to pomeni, da je bila naša odločitev 

pravilna. 

 

Župan, bi se pridružil izjavi ga. Fras. Hvala Petrolu in Plistorju, da nas predstavljata kot 

vzorčno občino. Trenutno zadeva deluje na treh lokacijah na našem območju, skupaj pa jim 

imate do sedaj okrog 50 lokacij v Sloveniji. 

 

Luka Volk, zahvaljujemo se vam za možnost, da smo lahko takšno investicijo naredili pri vas. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 7 

Občinski svet  Občine Destrnik se je seznanil s Poročilom o obračunu letne rabe energije v 

javnih objektih občine Destrnik za leto 2016. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
 

Župan se je zahvalil g. Volku in Markiču za udeležbo na današnji seji in podano poročilo. 

 

Ad. 8. Operativni program odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode na območju 

Občine Destrnik 

Župan, z tem se ukvarjamo od lanskega poletja. Bile so predstavitve na Odboru za 

infrastrukturo, Občinskemu svetu in tri krat je bila predstavitev našim občanom. Z tem 

dokumentom bomo reševali problematiko čiščenja odpadnih voda tudi po letu 2023. 

 

Aleksander Dolenc, projektanti so podali končne smernice tudi glede malih čistilnih naprav. 

Večji del občine se predvideva, da bo pokrita z javno kanalizacijsko mrežo. Leta 1999 so bile 

podane dosedanje aglomeracije. Letos je Ministrstvo dalo nove aglomeracije. Občina je 

podala pobudo za nove aglomeracije, vendar je potrebno pobudo podkrepiti z operativnim 

programom. Z tem rešujemo večji del omrežja z javno kanalizacijo. Do leta 2023 bi morali 

poskrbeti za ustrezno odvajanje odpadnih voda. Aglomeracije so odvisne od območja 

poselitve. Leta 2017 so bile predlagane nove aglomeracije in v pri tem je izpadel Ločki Vrh. 

Občina je podala predlog za aglomeracije v Drstelji, Levanjcih in Ločki Vrh. Trenutno je v 

občini zgrajen kanalizacijski sistem, ki pokriva 24% površine občine. Znotraj aglomeracije po 

varianti 2, se predvideva izgradnja novega kanalizacijskega sistema, kateri bo pokril 23% 

občine. Po varianti 3, se bi v naselju Levanjci in Desenci zgradil kanalizacijski sistem. Za vse 

te investicije bi občina potrebovala cca 3,9 mio eurov lastnih sredstev. Predlog B predstavlja 

investicije izven aglomeracij. Če bi zgradili tudi ta del kanalizacijskega sistem, bi občina bila 

pokrita 77%. V občini bi lahko imeli dve čistilni napravi in sicer Janežovci in Svetinci. 

Janežovci je že zgrajena in na njo se lahko priključi 650 enot, ki pa je polna, vendar se lahko 

čistilna razširi s tem, da se dokupi enota, ki stane okrog 70.000 eurov. Desenci in del 

Levanjcev, bi se naj priključile na čistilno napravo Svetinci. Strmimo k temu, da bi imeli čim 

manj čistilnih naprav, zaradi manjših obratovalnih stroškov in vzdrževanja. Drstelja in Placar 

bi se naj priključila na čistilno napravo Janežovci. Zg. Velovlek je preveč odmaknjen. Tam 

kjer je smotrno, bi se naj gradila javna kanalizacija, tam kjer pa to ni možno bi to reševali z 

malimi čistilnimi napravami. Trenutno projektanti ocenjujejo, da bi Drsteljo priključili na 

čistilno napravo Janežovci, prav tako del Placarja. Prav tako je v operativni program vključen 

predlog cen za praznjenje greznic. Nepretočne greznice je potrebno vsake tri leta izprazniti. 

Tudi male čistilne naprave so dimenzirane tako, da je potrebno odvažati blato. Zaključek 

Operativnega programa predvideva naslednje predloge:  

- Predlog 1; predlagamo, da si občina prizadeva ohraniti obstoječo aglomeracijo v celoti in 

potrdi novo aglomeracijo v celoti. 
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- Predlog 2; predlagamo, da si občina prizadeva, v kolikor ji bodo to dopuščali viri 

financiranja, do leta 2023 zgraditi celotno rešitev izgradnje kanalizacijskega sistema s ČN 

Svetinci (za naselja Ločki Vrh, Zasadi, Svetinci, Levanjci in Desenci). 

- Predlog 3; predlagamo, da si občina prizadeva, izven aglomeracije, pridobiti vse možne vire 

financiranja za realizacijo javno – kanalizacijskega omrežja v naselju Gomila, Jiršovci in 

Placar, ki bi ga priključili na že obstoječo ČN Janežovci. 

- Predlog 4; predlagamo, da si občina prav tako prizadeva, da se vse težje dostopna in 

oddaljena področja, kjer  je izgradnja javno – kanalizacijskega omrežja ekonomsko 

neupravičena, rešujejo z individualnimi oziroma skupnimi malimi čistilnimi napravami in 

prav tako skupne večje MKČN vzame pod svoje upravljanje. 

- Predlog 5; predlagamo, da si občina prizadeva izvajati »Odlok o odvajanju in čiščenju 

komunalnih odpadnih in padavinskih voda na območju občine Destrnik«. 

 

Župan, ta dokument je osnova za dogovore na Ministrstvu v zvezi z aglomeracijami. Za 

obdobje 2018 ni zagotovljenih sredstev za izgradnjo kanalizacije, za naprej pa se še ne ve. 

 

Branko Horvat, Odbor za infrastrukturo je prav kar predstavljeno gradivo obravnaval dva krat 

na svojih sejah. Ministrstvo za okolje in prostor spreminja aglomeracije in ne moremo 

bistveno vplivati na to, z operativnim program pa imamo to možnost. Ministrstvo oziroma 

država je dolžna zagotavljati sredstva za zagotavljanje za izgradnjo kanalizacije. Če ne bomo 

imeli sofinancerskih sredstev, občina ne bo morala izvesti vseh investicij. V prihodnosti bo 

morala država sistemsko reševati razpršenost poselitve in izgradnjo kanalizacije. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Bojan Potrč, hvala vam za izčrpno predstavitev. Z aglomeracijami, bi naj bilo pokrito 

polovico občine. Občina bi morala zagotoviti več aglomeracij. 

 

Župan, obseg aglomeracije je določen s strani Evrope in sicer na 1 ha zemljišča mora biti 10 

prebivalcev. Lepo je imeti 150 metrov do soseda, drugače je tam kjer je gosta poselitev. Na 34 

km2 kilometrih živi okrog 2.700 ljudi. Aglomeracije ne določa občina. Kanalizacijsko 

omrežje je najbolj drago, vendar smo vsi zadolženi, da ne onesnažujemo okolja. 

 

Žiga Volgemut, veseli me, da ste izdelali tako izčrpno gradivo. Glede MČN, do leta 2023 bi 

morala vsa gospodinjstva priključena na kanalizacijo oziroma MČN. V gradivo je zapisano 

1.200 eurov sofinanciranja za MČN, kako ste prišli do tega zneska. Gradiva v takšnem obsegu 

kot je ta, je zelo težko predelati v enem tednu. 

 

Župan, ta dokument obdelujemo od lanskega leta, bile so predstavitve javnosti in tudi 

občinskemu svetu je že bil predstavljen. 

 

Aleksander Dolenc, Ministrstvo locira točen popis prebivalstva in gledajo koliko oseb živi na 

1 ha, in ko imajo na 1 ha 10 prebivalcev, naredijo eno točko. Občina Destrnik ima zelo 

razpršeno poselitev. Ocenjujemo, da bi vrednost MČN bila nekje 2.500 eurov in 50% te 

vrednosti bi naj bil sofinanciran iz proračuna občine. 

 

Elizabeta Fras, se strinjam z g. Volgemutom, meseca februarja na predstavitvi smo prosili, da 

bi nam to gradivo posredovali prej. Saj smo mi odgovorni za sprejem tega dokumenta. 

Predlagam, da bi omejitev 1.200 eurov za sofinanciranje izvzeli ven in naj ostane samo 50%. 

Vsi ki nismo priključeni na kanalizacijo, moramo imeti zaprte greznice ali MČN. Tisti, ki pa 

ne bodo imeli MČN, bodo morali plačati odvoz odpadkov. Omejitev z zneski je ne vmesna, 

zato predlagam da se 1.200 eurov izbriše in ostane samo 50% za sofinanciranje MČN. 
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Župan, vse to je vezano na proračun občine. Odvisno je, koliko sredstev bomo imeli 

zagotovljenih v proračunu. Ljudje pričakujejo sofinanciranje MČN. Ni ravno običaj, da bi 

Odbor za infrastrukturo podal predlog za sprejem na Občinskem svetu, potem pa Občinski 

svet tega ne upošteva. V bodoče bomo morali razmisliti, kakšno veljavnost imajo odbori. Ko 

bomo sprejemali proračun za naslednje leto, bomo morali razmisliti koliko sredstev bomo 

namenili za sofinanciranje MČN. 

 

Aleksander Dolenc, ta predlog nas ne zavezuje, MČN bi naj stale med 2.300 in 3.000 euri, 

brez gradbenih in zemeljskih del. 

 

Župan, strošek MČN je res večji, okoljska dajatev pa je nižja. 

 

Silvester Horvat, kanalizacija je potrebna po celi občini in ne vem zakaj nam država določa, 

kje bomo imeli javno kanalizacijo. Na gričevju bomo zelo težko gradili MČN, saj nimamo 

potokov, kamor bi spuščali vodo. Aglomeracija se je vzela Ločkemu Vrhu in se dala Drstelji. 

Ne da se nam ne bo nič zgodilo, če ne bomo imeli urejene kanalizacije za celotno občino, tudi 

greznice bomo morali čistiti. Glede odločitev na odborih, pa vemo kako je, če se mora po 

telefonu klicati ljudi, da se zagotovi sklepčnost. 

 

Aleksander Dolenc,  Ministrstvo na podlagi smernic določi aglomeracije in ne na podlagi 

pobude. Ministrstvo čaka na ta Operativni program. Upravna enota je tista, ki ti v gradbenem 

dovoljenju zapiše, kakšno MČN boš imel. Strinjam se, da je na hribih problem, z vodo, ki 

pride iz MČN. 

 

Anton Sever, strinjam se z mojima predhodnikoma, iz MČN je res treba nekam speljati vodo. 

Če bi sofinancirali 50% ni to tako veliko, saj se nam ne bo prijavilo 100 ljudi, takega navala 

ne bo, saj vemo v kakšnih razmerah živijo naši občani. Za naselje Drstelja, ali ste to risali v 

pisarni, ker namreč kanalizacija bo potekala po poplavnem območju. Saj boste morali jaške 

zgraditi 0,5 m nad zemljo, ali vam bodo občani to dovolili. 

 

Župan, kar se tiče izvedbenega načrta, stroka je določila, da bi naj bila čistilna na Drstelji v 

Krajnčevem špicu. Cevi pa bodo po vsej verjetnosti vodotesne, tako kot je to že narejeno v 

Vintarovcih. 

 

Aleksander Dolenc, za Drsteljo sta dve opciji in sicer ena je da imajo svojo čistilno napravo, 

druga pa da se priključijo na obstoječo čistilno napravo v Janežovcih. 

 

Župan, to danes ni izvedbeni dokument to je strateški dokument za našo občino. 

 

Majda Kunčnik, moram se zahvaliti g. Dolencu za ta izčrpen dokument. Vse ljudi je 

presenetilo, da je izpadel Ločki Vrh in sedaj je Ločki Vrh del mreže in se priključuje na ČN 

Svetinci. Potruditi se bomo morali, da bomo pridobili čim več sredstev in da pridobimo čim 

več ljudi. Pričakujejo se spremembe v teku same izvedbe.  Moramo pa vedeti, da bo lastnina 

MČN tistega, ki jo bo zgradil. 

 

Branko Horvat, kot prvo imeli smo tri predstavitve po občini in moram povedati, da se je teh 

predstavitev od 11 svetnikov, udeležilo le trije. In če bi prišli na predstavitev, bi vsi videli 

gradivo. Če bi se tako zanimali za naše občani, bi šli na predstavitev. Glede zneska 

sofinanciranja na Odboru za infrastrukturo, smo se soglasno strinjali z tem predlogom. 

Mislim, da je prav, da postavimo neki standard, kdo pa želi nadstandard naj si ga potem tudi 

plača. 
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Bojan Potrč, malo sem zmeden, glede obsega aglomeracije ne moremo vplivati. 1.200 eurov 

je maksimalni znesek sofinanciranje MČN, to je vaš predlog. Cena MČN je lahko tudi 5.000 

eurov, s tem da še tudi niso vključeni stroški električne energije in monitoringa. 

 

Elizabeta Fras, ne bom žalila svetnikov. Na koncu nas je 11, ki bomo odločali o tem. Na 

Odboru za infrastrukturo so bili prisotni trije svetniki. Moj predlog je, da se 1.200 eurov 

umakne ven. 

 

Silvester Horvat, strinjal bi se z g. Potrčem. Ločki Vrh je aglomeracija, na predstavitvah po 

občini so mi povedali, da Ločki Vrh ni bil več aglomeracija, sedaj ko smo dobili ta dokument 

je Ločki Vrh spet aglomeracija. 

 

Ker ni bilo več razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 8 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Operativni program odvajanja in čiščenja komunalne 

odpadne vode na območju Občine Destrnik v predlagani vsebini, razen v delu, ki se nanaša 

na Izgradnjo malih čistilnih naprav, kjer se v celotnem delu teksta izbriše znesek 1.200 EUR, 

kot znesek sofinanciranja malih čistilnih naprav. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
 

Župan, se je zahvali g. Dolencu in ga. Malek za udeležbo na današnji seji in podano poročilo. 

 

Na podlagi drugega odstavka 39. člena Poslovnika občinskega sveta se seja prekinja za 

10 minut in se bo nadaljevala ob 19.20 uri. 

 

Ad. 9. Pravilnik o subvencioniranju izgradnje malih komunalnih čistilnih naprav na 

območju Občine Destrnik 

Branko Horvat, zadeva se ponavlja iz Operativnega programa. Predlog je bil, da bi naj bila 

subvencija v višini 50% oziroma največ 1.200 eurov. Opozoriti vas moram, da smo vzeli 

vrednost MČN 2.500 eurov in sofinanciralo bi se naj v tem primeru 1.200 eurov. Če pa 

vzamemo 50%, pa lahko tisti, ki bo gradil MČN, zraven stroškov MČN, se zaračuna stroške 

ureditve okolice in postavitev ograje in vse to bomo mi sofinancirali. Potrebno je na vse to 

paziti, prav je da postavimo neki limit. 

 

Župan, glede tega ni bilo zmede na Odboru za infrastrukturo, je pa 1.200 eurov bilo izvzeto z 

Operativnim programom in je prav da to izvzamemo tudi iz Pravilnika. Višina subvencije pa 

bo odvisna od više sredstev v proračunu. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, 2. člen tretja točka zadnji stavek govori »Upravičenec je upravičen do 

subvencije le enkrat za isti namen.« in predlagam, da se doda vejica in se nadaljuje z 

naslednjim tekstom »torej se nanaša na eno stanovanjsko ali večstanovanjsko stavbo. Prav 

tako predlagam, da se briše do 1.200 eurov kot sofinanciranje MČN. 

 

Bojan Potrč, piše do 50% sofinanciranje, kdo bo odločal o višini. Predlagam, da se »do« 

zbriše. 

 

Darinka Ratajc, sredstva se bodo dodelila na podlagi javnega razpisa. 
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Silvester Horvat, v izogib bi dodali, da se sofinancirajo samo stroški MČN in ne drugi stroški 

vgradnje. 

 

Bojan Potrč, v 4. členu so opredeljeni pogoji za pridobitev subvencije. 

 

Župan, morate pa vedeti, da je ta Pravilnik živi dokument. 

 

Ker ni bilo druge razprave, je Župan podal predloga sklepov na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 9 

Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje Pravilnik o subvencioniranju izgradnje malih 

komunalnih čistilnih naprav na območju občine Destrnik po skrajšanem postopku. 

 Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 10 

 Občinski svet  Občine Destrnik potrjuje Pravilnik o subvencioniranju izgradnje malih 

komunalnih čistilnih naprav z naslednjimi popravki: 

- V drugem členu pri tretji točki, se na koncu pri stavku »Upravičenec je upravičen do 

subvencije le enkrat za isti namen« se doda vejica in se nadaljuje z naslednjim tekstom 

»torej se nanaša na eno stanovanjsko ali večstanovanjsko stavbo. 

- V drugem členu tretji odstavek se v obeh primerih izbriše beseda »do« pred 50% in 

izbriše se besedilo »do 1.200 eurov« v prvi in tretji vrstici tega odstavka. 

 Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

Ad. 10. Sklep o ceni storitev, povezanih z nepretočnimi greznicami, obstoječimi 

greznicami in malimi čistilnimi napravami 

Branko Horvat, zadeva se spet navezuje na Operativni program. Gre za nepretočne greznice, 

ker nekateri imajo tudi pretočne. Problem je, ker individualne hiše nimajo maščobnih 

lovilcev. Predlagam, da Občinski svet potrdi predlagani sklep. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 
 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 11 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme cene za storitve, povezane z nepretočnimi greznicami, 

obstoječimi greznicami in malimi komunalnimi čistilnimi napravami, ki znašajo: 

 

Storitev Cena (z 9,5% DDV) 

Praznjenje greznic 17,00 EUR na m3 

Odvoz mulja iz male ČN 17,00 EUR na m3 

Čiščenje maščobnega lovilca 76,00 EUR na m3 

Čiščenje individualne kanalizacije 70,00 EUR na uro 
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Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, 

uporabljati pa se začne s 1. 6. 2017.  

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 11. Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev obvezne javne službe odvajanja in 

čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter pripadajoče omrežnine za uporabo 

javnih infrastrukturnih objektov in naprav v Občini Destrnik za leto 2017 

Žan Jan Oplotnik, gre za elaborat, ki je predpisan z Uredbo in ga moram občina vsako leto na 

novo obravnavati. Elaborat ste obravnavali že prejšnjo leto, vsako leto pa se mora na novo 

osvežiti. Odvajanje odpadnih voda v kanalizacijo je bilo količina ocenjena na 29.000 m3 

vode, podoben obseg je predviden tudi za letos. V vašem primeru je izvajalec javne službe 

Režijski obrat, stroški odvajanja so v letu 2016 bili 11.750 eurov, za letošnje leto se 

predvidevajo v isti višini. Lastna cena storitev je 0,40 eura in je izračunana na štiri decimalke, 

dejansko bodo občani plačali 0,2534 eura/m3, ostalo pa se bo pokrilo z subvencijo občine, ki 

ostaja v isti višini kot je bila lansko leto. Omrežnina za kanalizacijo je 66.951 eurov in potem 

se ta znesek deli z številom gospodinjstev in potem omrežnina za posamezni priključek stane 

5,63 eurov na mesec in prav tako se tudi tu obračuna subvencija občina in potem je ta 

omrežnina 3,5187 eura, subvencija se lahko obračuna za gospodarske dejavnosti za 

negospodarske pa ne. Čiščenje odpadnih voda je v letu 2016 bilo stroškov 16.270 eurov. 

Omrežnina za čiščenje je izračunana na 0,68 eura. Moram povedati, da nekih večjih 

sprememb trenutno v vaši občini na tem področju ni. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 12 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Sklep o določitvi storitve odvajanja, cene storitve 

čiščenja in o višini stroškov omrežnine izvajanja obvezne gospodarske javne službe odvajanja 

in čiščenja komunalnih in padavinski voda na območju Občine Destrnik za leto 2017 v 

predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Župan se je zahvalil g. Žanu Janu Oplotniku za udeležbo na današnji seji in podano poročilo.  

 

Ad. 12. Poročila o zaključnih računih javnih zavodov za leto 2016 

Majda Kunčnik, na Odboru za šolstvo, kulturo, socialno in društva smo obravnavali  

naslednja poročila, katera so tudi v obravnavi danes na seji Občinskega sveta: ZRS Bistra 

Ptuj, Glasbena šola Karol Pahor Ptuj, Vrtec pri OŠ Destrnik, OŠ dr. Ljudevita Pivka, 

Knjižnica Ivana Potrča Ptuj, Lekarne Ptuj, Center za socialno delo Ptuj - Varna hiša Ptuj, 

Center za socialno delo Ptuj – Pomoč na domu, Območno združenje Rdečega križa Ptuj. Za 

JVIZ OŠ Destrnik – Trnovska vas je potrebno sprejeti tudi sklep o porabi sredstev iz naslova 

presežka, ta sredstva bi se naj porabila za prireditev ob 300 letnici omembe šolstva na 

Destrniku. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Elizabeta Fras, bila sem zelo ponosna in vesela za našo šolo, saj je bila prireditev ob 300 

letnici šolstva prečudovita. Zahvala gre ravnatelju, njegovim sodelavcem in Režijskemu 

obratu. 

 



 12 

Majda Kunčnik, res je bila prireditev prisrčna in imeli smo to čast, da smo imeli med sabo 

predsednika države. Bi pa bilo prav, da bi se tudi udeležili drugih prireditev v občini. Moram 

pa povedati, da je tudi s strani občine bilo pripravljeno vse na nivoju. 

 

Ker ni bilo druge razprave, je Župan podal predloga sklepov na glasovanje. 

 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 13 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme sklep o Poslovnih in finančnih poročilih za leto 

2016 naslednjih zavodov: 

 ZRS Bistra Ptuj 

 Glasbena šola Karol Pahor Ptuj 

 Vrtec pri OŠ Destrnik 

 OŠ dr. Ljudevita Pivka 

 Knjižnica Ivana Potrča Ptuj 

 Lekarne Ptuj 

 Center za socialno delo Ptuj - Varna hiša Ptuj 

 Center za socialno delo Ptuj – Pomoč na domu 

 Območno združenje Rdečega križa Ptuj 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine Destrnik. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 14 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Poslovno poročilo JVIZ OŠ Destrnik – Trnovska vas 

za leto 2016 v predlagani vsebini. 

Sredstva iz naslova presežka prihodkov nad odhodki  v letu 2016, ki znašajo 2.755,60 EUR se 

porabijo za pokrivanje stroškov, ki so nastali ob organizaciji 300 – letnice omembe šolstva v 

Destrniku. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ad. 13. Mnenje h kandidaturi za ravnatelja Glasbene šole Karol Pahor Ptuj 

Župan, predlog je, da podamo soglasje dosedanjemu ravnatelju Glasbene šole, to je g. Štefanu 

Petku. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 15 

Občinski svet Občine Destrnik daje pozitivno mnenje k imenovanju Štefana Petka za 

ravnatelja glasbene šole Karol Pahor Ptuj. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
 

Ad. 14. Pravilnik o spremembi Pravilnika o dodeljevanju sredstev za pospeševanje in 

spodbujanje razvoja podjetništva v Občini Destrnik za obdobje 2015 – 2020 

Župan, pred dvema letoma smo sprejeli odločitev, da bi sofinancirali investicije obrtnikov. 

Poročilo bi vam morala podati ga. Zver – predsednica Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in 

turizem, ki se je opravičila za današnjo sejo. Odbor je podal pozitivno soglasje, da se 

omenjeni pravilnik potrdi v predlagani vsebini. 

 

Župan odpre razpravo. 
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Branko Horvat, mislim, da je prav, da sprejmemo predlagano spremembo pravilnika, ker 

imajo posamezni obrtniki manjše investicije in je prav, da jim omogočimo izkoriščena 

sredstva. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predloga sklepov na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 16 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Pravilnik o spremembi pravilnika o dodeljevanju 

sredstev za pospeševanje in spodbujanje razvoja podjetništva v Občini Destrnik za obdobje 

2015 – 2020 po skrajšanem postopku. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 17 

Občinski svet Občine Destrnik potrjuje Pravilnik o spremembi pravilnika o dodeljevanju 

sredstev za pospeševanje in spodbujanje razvoja podjetništva v Občini Destrnik za obdobje 

2015 – 2020 v predlagani vsebini. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
 

Ad. 15. Potrditev DIIP-a o nakupu gasilskega vozila za potrebe PGD Desenci 

Župan, v daljšem časovnem obdobju je želja, da obnovimo vozni park v gasilskih društvih v 

naši občini, zato bi PGD Desenci zagotovili novo vozilo. PGD Desenci so pridobili ponudbe 

za vozilo, mi moramo potrditi samo DIIP. Investicija bi bila izvedena v obdobju treh let. 

Gasilci so tisti, ki nam nudijo pomoč celotni državi, ob vseh ujmah, poplavah, žledolomih, … 

Leta 2019 praznuje društvo 90 let. Dosedanje vozilo je staro 38 let, življenjska doba novega 

vozila je 25 let. 

 

Branko Horvat, to vozilo, ki ga imamo sedaj v Desencih je staro 38 let, vozilo je sicer iz 

pravno, vendar je vzdrževanje vozila vedno dražje. Problem je predvsem z zavorami. Kot 

poveljnik Gasilske zveze, zastopam stališče Gasilske zveze, da se oprema dopolnjuje in ne da 

nabavljamo vsi isto opremo. Tako, da bi na področju celotne občine zagotovili čim večjo 

požarno varnost. 

 

Majda Kunčnik, ne vem, če bi še sploh kaj dodala. Zavedamo se, da je to zelo velik strošek. 

Trudimo se, da gasilski društvi med sabo sodelujeta. Moram pa se zavedati, da je hidrantno 

stanje v občini v zelo slabem stanju, saj gre za hribovito področje. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Anton Sever, res je, da gasilci potrebujejo vozilo, samo tukaj piše, da je možna nadgradnja, ali 

je v to ceno všteta kakšna lestev, ali top. Sam osebno nimam nič proti gasilcem. 

 

Župan, nadgradnja je opredeljena v DIIP-u. 

 

Elizabeta Fras, res je PGD Desenci najstarejšo društvo v naši občini. Tudi mi občani bomo 

prispevali k tej nabavi. Bom glasovala za, res pa je, da se bo za to vzel denar od investicijskih 

sredstev. Vedeti pa moramo, da bodo iz PGD Destrnik počasi prišli z idejo, da bi tudi oni 

nabavili novo vozilo. 

 

Branko Horvat, vozilo v kompletu, cena šasije je malo manj kot 80.000 eurov, ostalo pa je 

nadgradnja. Del opreme za nadgradnjo bomo nabavili iz drugih sredstev. 
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Župan, to vozilo bo v takšnem stanju, da bo lahko šlo na intervencijo. 

Ivan Zorec, podpiram nakup vozila. Novo vozilo bo starejšim gasilcem v ponos, mlajšim pa 

bo to velika pridobitev. To je za gasilce, je pa to pozitivno druženje, če tudi bodo vozilo samo 

čistili. 

 

Župan, res je, da z konjskimi vpregami danes ne moremo več iti na požar. Če bomo danes 

izglasovali ta sklep, bomo vsi stali za tem. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 18 

 

 Potrdi se dokument identifikacije investicijskega projekta za projekt Gasilsko vozilo Scania 

P360 z nadgradnjo PGD Desenci ki ga izdelala Razvojna agencija Slovenske gorice, Trg 

osvoboditve 9, 2230 Lenart v Slovenskih Goricah, april 2017, v predlagani vsebini. 

Tabela: Viri financiranja po stalnih cenah z DDV v EUR 

Financiranje po letih  2017 2018 2019 SKUPAJ 

PGD in občani 10.000,00 10.000,00 10.000,00 30.000,00 

Občina 33.910,72 42.049,29 42.089,99 118.050,00 

Uprava za zaščito in reševanje 0 23,970,00 0 23,970,00 

SKUPAJ  43.910,72 76.019,29 52.089,99 172.020,00 

 

Na podlagi tega sklepa se v NRP občine uskladi projekt. 

 Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
 

Ad. 16. Sklep o podelitvi občinskih priznanj Občine Destrnik za leto 2017 

To točko dnevnega reda, se obravnava na koncu dnevnega reda. 

 

Ad. 17. Pobude in vprašanja 

Župan, bom podal odgovor dvema članoma Občinskega sveta na zastavljeno vprašanje na 

prejšnji seji občinskega sveta: Na 16. redni seji Občinskega sveta Občine Destrnik sta člana 

Občinskega sveta Občine Destrnik postavila naslednji dve vprašanji pod točko Pobude in 

vprašanja. 

»Ivan Zorec, glejte rekli ste, da za pogostitve ni denarja, ker pa sem bil član v Komisiji za 

popis terjatev in obveznosti in potem vidiš, da so bila sredstva porabljena v eni trgovini za 

1.500 eurov, v mesnici 1.400 eurov, kmečki turizem 250 eurov, potem pa še je vinska klet 

Ptuj. Da ti ljudje, ki delajo za ta kraj, niso bili deležni niti te novoletne pogostitve. Želim, da 

Nadzorni odbor pregleda vse obveznosti glede navedenih računov in zakaj so bile porabljene. 

Pri zaključnem računu želim to obrazložitev.« 

»Anton Sever, če gledamo stroške novoletne pogostitve, leta 2013 in 2014 okrog 1.300 eurov, 

leta 2015 je bila okrog 5.200 eurov, leta 2016 okrog 4.200 eurov, za leto 2017 so planirana 

sredstva v višini 2.200 eurov.« 

Odgovor: 

Odgovor članu občinskega sveta Ivanu Zorecu: 

» Glede na vaše zastavljeno vprašanje, sklepam da želite obrazložitev za znesek v skupni 

višini 3.809,22 eurov in sicer je poraba teh sredstev bila za naslednje: 

- 252,60 eurov – novoletna pogostitev članov Občinskega sveta 

- 433,50 eurov – pogostitev po nastopu Luka Debevca 
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- 416,10 eurov – pogostitev pobratenih občin Polzela in Petrijanec 

Računi v skupni višini 2.707,02 eurov je razdeljena poraba naslednje: 

- 158,89 eurov – čistila in drobni inventar 

- 30,15 eurov – voda se seje 

- 2.517,98 eurov – protokolarna darila za poslovne partnerje; bonboni in darila za 

vzgojiteljice ob izvedbi obdaritev otrok za Božička; sprejem otrok pri Županu ob 

novem letu. 

Odgovor članu občinskega sveta Antonu Sevru: 

Smatram, da vas zanima poraba na proračunski postavki 01028 Stroški novoletnega 

praznovanja (stroški pogostitev): 

- Leta 2013 v višini 1.222 eurov (tu je zajeta samo novoletna pogostitev) 

- Leta 2014 v višini 1.244 eurov (tu je zajeta samo novoletna pogostitev) 

- Leta 2015 v višini 5.259 eurov (tu so zajete naslednje pogostitve: novoletna 

pogostitev, pogostitev starejših in otvoritev vrtca) 

- Leta 2016 v višini 3.134 eurov (tu so zajete naslednje pogostitve: novoletna pogostitev 

in pogostitev starejših) 

Poraba po letih je povzeta po zaključnem računu (moramo pa vedeti, da je novoletna 

pogostitev izvedena v mesecu decembru in zato je tudi račun decembra in potem račun 

zapade v plačilu v naslednjem letu – upoštevan je 30 dnevni rok plačila). 

Vsa dokumentacija v zvezi z tem dvema zastavljenima vprašanjema je arhivirana na Občini 

Destrnik. 

Glede na obseg in vsebino Pobud in vprašanj, pa se bomo v bodoče držali 18. člena 

Poslovnika Občinskega sveta Občine Destrnik, ki govori naslednje: 

- Član občinskega sveta zastavlja vprašanja in daje pobude v pisni ali ustni obliki. 

Vprašanja oziroma pobude morajo biti kratke in postavljene tako, da je njihova 

vsebina jasno razvidna. Ustno postavljeno vprašanje ne sme trajati več kot 3 minute z 

obrazložitvijo. Na vsaki redni seji lahko svetnik postavi največ dve vprašanji. Pisno 

postavljanje vprašanja se poda preko informacijskega sistema občinskega sveta in 

pisni odgovor se poda preko informacijskega sistema. 

Glede točke razno: 

-  Zadnja točka seja je po navadi razno. Pod točko razno se obravnavajo vse preostale 

manj pomembne tematike, ki si na dnevnem redu niso zaslužile posebne omembe.  

Tako pod točko razno ne postavljamo vprašanj in dajemo pobud, ker imamo za to na 

dnevnem redu posebno točko. Točka razno je namenjena temu, da se podajo 

informacije o dogajanjih, ki so potekala in bodo potekale v občini. Nikakor pa točka 

razno ni namenjena žalitvam in podobnim besednim dvobojem, ki smo jim bili priča 

na nekaterih dosedanjih sejah. Prav tako pa 15. člen Statuta Občine Destrnik 

predpisuje pristojnosti občinskega sveta, katerih  se bi v bodoče tudi držali. 

 

Bojan Potrč, na prejšnji seji smo zahtevali odgovor in nismo dobili pisnega odgovora. 

 

Ivan Zorec, na prejšnji seji smo sprejeli sklep o nakupu zemljišča v centru Destrnika za 

120.000 eurov. Če je bilo to na dražbi, zakaj se nismo prijavili na dražbo, kjer je bilo 

zemljišče prodano za 59.000 eurov. 
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Darinka Ratajc, bomo dali pismeni odgovor. 

 

Elizabeta Fras, sem članica sveta v JZ ZD Ptuj, 29. maja bo dan odprtih vrat omenjenega 

zavoda, kjer bo predstavljeno delo zdravstvenega doma. Zdravstveni dom pripravlja 

delavnice, zato vam predlagam, da se udeležitev njihove prireditve. 

 

Župan, 18. člen, 7. točka Poslovnika občinskega sveta govori o dajanju odgovorov na 

zastavljena vprašanja. 

 

Silvester Horvat, zakaj ste upokojencem rekli, da ni denarja za izgradnjo kegljišča in nabave 

stolov. Iz projekta LAS bi lahko pokrili kegljišče. 

 

Župan, projekt LAS ni vezan na igrišče. Dobili smo največ pik za letošnji razpis LAS. Kar se 

tiče, glede nabave stolov, za prireditve si občina sposodi stole od Javnih služb Ptuj. Iščemo 

ponudbe za nabavo stolov, vendar za nabavo le teh moramo v proračunu imeti zagotovljena 

sredstva. Ko bomo imeli zagotovljena sredstva, vas bomo o nabavi stolov obvestili. 

 

Ad. 18. Razno 

Župan, prireditev ob občinskem prazniku bodo potekale od sobote 13. maja in do sobote 3. 

junija. Osrednja prireditev bo v soboto 27. maja ob 18. uri v športni dvorani pri OŠ Destrnik. 

Za izvedbo šahovskega turnirja 13. maja je zelo aktivno Športno društvo Destrnik z Mitjem 

Krambergerjem, na drugi strani pa Žiga Volgemut in Urša Zver. Na vas pa apeliram, da se 

udeležite čim več prireditev v okviru občinskega praznika. 

 

Branko Horvat, želel bi se zahvaliti vsem udeležencem čistilne akcije. Prav je, da vsako leto 

to organiziramo in na takšen način očistimo naš kraj. 

 

Elizabeta Fras, na prejšnji seji smo štirje člani Občinskega sveta zahtevali podatke v zvezi z 

plačami zaposlenih. 

 

Župan, o tem ne bomo več govorili na sejah Občinskega sveta, ste pa prejeli odgovor na vašo 

zahtevo, kot informacijo javnega značaja. 

 

Župan, ker pod točko razno ni več razprave, imamo še sicer dve zadevi s področja sociale in ti 

dve zadevi bi zraven točke 16. obravnavali pod zaprto sejo za javnost, zato predlagam, da 

sprejmemo sklep o zaprtju seje za javnost. 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 19 

Občinski svet  Občine Destrnik na podlagi 30. člena Poslovnika občinskega sveta Občine 

Destrnik zapre sejo za javnost pri naslednjih točkah dnevnega reda: 

- 18. točki dnevnega reda – Sklep o podelitvi občinskih priznanj Občine Destrnik za leto 

2017 

- 17. točki dnevnega reda – Razno v delu, ki se nanašata na dve vlogi s področja 

sociale. 

Na seji so zraven župana in članov občinskega sveta lahko prisotni člani občinske uprave. 

 Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 
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Ad. 16. Sklep o podelitvi občinskih priznanj Občine Destrnik za leto 2017 

Župan, za javnost smo zaprli sejo, ker na takšen način ohranimo skrivnost o dobitnih 

občinskih priznanj, do osrednje prireditve. 

 

Žiga Volgemut, 24. 4. 2017 se je sestala Komisija za odlikovanja in priznanja, obravnavali 

smo 5 predlogov za občinska priznanja, od tega se je na željo Jelke Pšajd predlog umaknil, 

glede predloga za g. Petriča, pa se je Komisija odločila, da glede na to, da je gospod posloval 

v zadnjem letu z občino v zvezi z nakup zemljišča je moralno sporno, da bi mu letos podelili 

občinsko priznanje. Komisija predlaga, da se podelijo 3 bronasta občinska priznanja in sicer: 

Francu Brenčiču, Maksu Kranjecu in Milanu Arnušu. 

 

Župan odpre razpravo. 

 

Ker ni bilo razprave, je Župan podal predlog sklepa na glasovanje. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 20 

Občinski svet Občine Destrnik sprejme sklep da Občina Destrnik podeljuje naslednja 

priznanja: 

Bronasto občinsko priznanje: 

- Francu Brenčiču, za aktivno delo v lokalni skupnosti Destrnik 

- Maksu Krajncu, za aktivno delo v lokalni skupnosti Destrnik 

- Milanu Arnušu, za aktivno delo v lokalni skupnosti Destrnik. 

Ta sklep začne veljati z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine Destrnik. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

Ad. 18. Razno – nadaljevanje 

Župan, prejeli smo vlogo g. Zoreca iz Ločkega Vrha, ki je na invalidskem vozičku že 30 let. 

Prosi za sredstva za nabavo osebnega vozila, katero bi bilo prilagojeno tako, da bi ga lahko 

vozili brez ovir. Predlog na Odboru za kulturo, socialo in društva je včeraj bil 500 eurov, 

vendar mi v proračunu teh sredstev nimamo planiranih. Potem smo prejeli vlogo Prošnjo 

Pauko Milana iz Vintarovc, ki prosi za povrnitev vplačanega komunalnega prispevka za 

priklop na kanalizacijo, saj mu priključitev na kanalizacijski sistem zaradi višinske razlike ne 

omogoča priključitve, zato bi želel narediti malo čistilno napravo. 

 

Anton Sever, vem za to zadevo v Vintarovcih, ko se je delala kanalizacija, bi naj glavni vod 

šel pod njegovo hišo in se z tem ni strinjal in je zahteval, da se koplje po cesti. 

 

Ker druge razprave ni bilo, je Župan podal na glasovanje naslednja dva sklepa. 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 21 

Občinski svet Občine Destrnik ne ugodi vlogi Pauko Milana iz Vintarovc 2, da bi se mu 

povrnil komunalni prispevek za priključitev na kanalizacijski sistem. V skladu z veljavno 

zakonodajo se  g. Pauko mora priključiti na obstoječo javno kanalizacijsko omrežje, v 

primeru, da pa bo ob priključitvi potreboval pumpo, pa lahko na občini zaprosi za subvencijo 

v višini 500,00 eurov. 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Sprejme se                                              SKLEP ŠT. 22 

Občinski svet je sprejel sklep, da se vlogi Zorec Stanislava odobri v višini 500,00 eurov za 

nakup osebnega vozila, ki bo prilagojeno z transporterjem za invalidski voziček. Sredstva 
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bodo namenili člani Občinskega sveta in sicer vsaki po 50 eurov neto iz naslova nocojšnje 

sejnine, podžupan pa iz naslova svoje nagrade (na seji je bilo prisotnih devet članov 

občinskega sveta in podžupan). 

Sklep sprejet: 10 za, 0 proti 

 

Ker druge razprave ni bilo, se je Župan zahvalil za udeležbo na današnji seji in sejo zaključil. 

 

17. redna seja Občinskega sveta Občine Destrnik se je zaključila ob 20.57 uri. 

 

 

Zapisala : Sonja Mahorič                                          

 

 

                                                                                                         Župan Občine Destrnik:                                                                                                                                                                                                                                                            

 Vladimir Vindiš 
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